
Oblastní výbor České jezdecké federace Severomoravská oblast 
 
                  Z á p i s 
 
z jednání Konference České jezdecké federace - Severomoravská oblast, která se 
konala dne 24.1.2023 ve společenském sále Sanatoria Klimkovice 
 
Přítomno: dle presenční listiny 52 subjektů ,57 hlasů s hlasem rozhodujícím což je  27,54 
procent,  1 host – člen VV -  Marek Holub. 
 
Na úvod bylo konstatováno, že počet přítomných delegátů je 57, konference byla usnášení 
schopná po 30 minutách dle jednacího řádu. 
 
Program jednání byl po návrhu změny přehození bodů rozpravy před hlasování schválen (57 
pro) tak, jak bylo uvedeno v pozvánce – vedením konference byl pověřen: Radovan Šalek . 
 
Pracovní komise pracovaly ve složení : 
- Mandátová a volební: Klára Šalková, Jarmila Měrková, Simona Heidenreichová  (57 pro) 
- návrhová: Jaroslav Kincl, Richard Bauer, Anna Krobotová (57 pro) 
Komise byly zvoleny . 
 
1)  Krátký přehled o činnosti OV ČJF za období 2019-2022 přednesl Radovan Šalek,  
 počet subjektů 201 (207 hlasů)(k datu konání konference) 

 
2) Radovan Šalek přednesl zprávu o činnosti OV 
 Zpráva o činnosti OV byla schválena (56 pro) 
3) Radovan Šalek přednesl zprávu o hospodaření oblasti za rok 2020-2022 

Bylo hlasováno o hospodaření oblasti, jednohlasně schváleno 
 

4) Rozprava – Radovan Šalek vysvětlil postup schválení navýšení poplatků 
 
5) Volba předsedy oblasti – 47 hlasy schválen Ing.Radovan Šalek 82,46 % 
 
6)  Volba členů oblastního výboru (56 hlasů)  – v 1.kole byli zvoleni 52 hlasů 91,23% 
R.Bauer , 48 hlasů 84,21% K.Šalková, 45 hlasů 78,94% J.Kincl, 47 hlasů 82,45% J.Kubrický, 
42 hlasů 73,68% Č.Šrubař, 46 hlasů 80,7% K.Holá .  
 
7) Diskuze  
 - Návrh rozpočtu ČJF a zvýšení poplatků pro rok 2023, p.Holub 
  
 
8)  Po  připomínkách a návrzích,  byl přednesen návrh na usnesení konference oblasti, který 
byl schválen  
 
 
Předseda OV Ing.Radovan Šalek: 
 
 
Návrhová komise: 
 
 
 
Richard Bauer   Jaroslav Kincl   Anna Krobotová  


